



Liu Ji



China



East China Normal University



- **Director of the Teaching Committee,**
- **Director of the Key Laboratory of Adolescent Health Assessment and Exercise Intervention under the Ministry of Education**
- **Dean of the College of Physical Education and Health**
- **Professor at East China Normal University**



He is one of the first batch of National Teaching Masters, who also currently serves as the Director Member of the First National Institution of Higher Education Physical Education Executive Committee of the Ministry of Education. He is a member of the 6th and 7th Physical Education Discipline Review Group of the National Council Academic Degree Committee, the leader of Research and Review Committee of National Physical Education and Health Curriculum Standards of Primary and Secondary Schools of the Ministry of Education. He is also the Vice Chairman of the Teaching Guidance Committee for Physical Education Vocational Education of the Ministry of Education, the Leader of Theoretic Team of National Institutions of Higher Education Physical Education Executive Committee, the Deputy Director of National Primary and Secondary School Physical Education Teaching Guidance Committee of the Ministry of Education, the Vice Director of the Sports Psychology Professional Committee under the China Sport Science Society, the Vice Chairman of the Physical Education Professional Committee under the China Higher Education Society, and a member of the First Basic Education Teaching Guidance Committee under the Ministry of Education.

Professor Ji has developed China's first physical education and health curriculum model, and has edited and published more than 30 books and teaching materials. He has also published over 200 papers in domestic and international journals, and has led nearly 20 national and provincial-level research projects. In the field of sports in the Chinese National Knowledge Infrastructure scholar database, his publication quantity, citation frequency, H-index, and G-index all rank as Top 1. From 2006 to 2018, he was ranked first in the Humanities and Social Sciences Journals Paper Rankings in the field of sports. According to the report *Research on the Development of Sports Science Discipline (2016-2019)* compiled by the China Sport Science Society, he was ranked as the author with the highest research impact in the field of sports for the years 2014-2018.



季浏

 中国


 华东师范大学

 华东师范大学教学委员会主任

青少年健康评价与运动干预教育部重点实验室主任

华东师范大学体育与健康学院院长

终身教授

 首批国家级教学名师，现任教育部首届全国高校健康教育指导委员会主任委员，第六、第七届国务院学位委员会体育学科评议组成员，教育部中小学体育与健康课程标准研制组和修订组组长、教育部体育职业教育教学指导委员会副主任委员，教育部全国高等学校体育教学指导委员会理论学科组组长、教育部全国中小学体育教学指导委员会副主任、中国高等教育学会体育专业委员会副理事长、中国体育科学学会运动心理学专业委员会副主任、教育部首届基础教育教学指导委员会委员等。

研发了中国首个体育与健康课程模式，主编出版著作和教材30多部，在国内外杂志上发表论文 200余篇，主持了国家级和省部级项目近 20项。在中国知网学者库体育领域中，发文数量、被引频次、H指数、G指数均排名第一，在 2006—2018年高校人文社科学者期刊论文排行榜中位列体育学第一名，在中国体育科学学会编著的《体育科学学科发展研究报告（2016-2019）》中名列 2014-2018年体育学研究高影响力作者第一名。